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 2021פרוטוקול ישיבת ועד מיל"ה לאחר בחירות 

   משתתפים: 

עדי רון, אמיר רוטשילד, איציק תבור, מיכל פישר, אסנת שפיר, נאוה מורגנשטרן, רונה ענבר, אורית נוקד, נורית  

מנגן, ארז פריטל, רפי זליג, יגאל פרי, איתן גור אריה, אבנר בן ארי, רון גנג, אבי פרידמן, קרן גזית רוטמן, יוסי  

 זנברג. , רחלה רוסידי

 אבי סייליס  דקל,גלעד  הדר זלטין,  חסרים:

 . 10.12.21 ב  זו ישיבתו הראשונה של הועד המנהל הנבחר בבחירות שנערכו

 על סדר היום: 

 סיכום יו"ר היוצא של מיל"ה אבי פרידמן.  .1

 בחירת יו"ר חדש לעמותה.  .2

 בחירת ממלא מקום היו"ר.  .3

 דברי היו"ר החדש  .4

 מהלך הדיון: 

אבי פרידמן אשר הביע דאגתו לכך שאין דור המשך לזמר העברי ולכן חייבים לפעול   , סיכום היו"ר היוצא*

כדי לשמר את  30-60ולגייס גם מקהלות צעירות יותר וגם לנסות ליצור ולהגיע לדור ביניים בגילאי 

אבי סיכם את תקופתו במיל"ה ושמח שלאור המצב בו נכנס לעמותה   המוזיקה העברית. אתהמקהלות ו

 לשרוד את תקופת הקורונה.  הם את תפקידו כשמצבה של מיל"ה טוב בהרבה והצליחהוא מסיי

 היו"ר היוצא ניהל את הישיבה עד לבחירת היו"ר החדש.

 מנכ"ל.  –יו"ר ועדת כספים ורון גנג  –*תודות ליו"ר היוצא אבי פרידמן ע"י אבנר בן ארי  

 ד. נבחר פה אחעדי רון *נערכה הצבעה לבחירת יו"ר חדש למיל"ה, 

 פה אחד.  נבחר  יגאל פרי . לפי תקנון העמותה. *נערכה הצבעה לממלא מקום יו"ר מיל"ה החדש

*עדי רון היו"ר החדש הציג את עצמו וביקש לעבור בין כל הנוכחים שיציגו עצמם בקצרה. הוא דיבר על  

ות כדי חשיבות הועדות והפוטנציאל הגדול שיש בהם לקדם את העמותה. עדי ביקש מעט זמן להתארגנ

 רון גנג על מסגרת התפקיד המיועדת לו. שיוכל לקיים פגישת חפיפה עם היו"ר היוצא ולקיים שיחות עם 

 בברכה, 

 עדי רון   

 יו"ר מיל"ה


